
  

 

Referat af bestyrelsesmøde i  
Dansk Endodontiforening 
6.januar 2023  

I mødet deltog Casper, Merete, Mette R, Mette K, Michael og Lotte. 
1. Valg af dirigent og referent  

2. Godkendelse af referat fra den 25.10. 

3. Orientering 

4. Årsregnskab 2022 

5. Årsmødet 2023 

6. Årsmødet 2024 

7. Valg til bestyrelsen. 

8. Evt. 

1. Valg af dirigent og referent. Lotte 

2. Godkendelse af referat fra den 25.10. Referatet er godkendt og ligger på hjemmesiden 

3. Orientering. 

• Casper orienterede om at vi nu har 170 medlemmer 

• At vi i har fået første opkrævning fra Wiley på vores nye online version af bladet og 
at der er lidt der skal på plads omkring den. 

• At vi snart skal have en opdatering af betalingsmodulet på hjemmesiden og at 
Mette og Casper vil holde møde med vores IT leverandør Bjørn om opdateringer og 
fremtidig drift. 

• At vi ikke længere benytter Pay Pal på betalingsmodulet 

• Lotte orienterede om tilbud fra ESE om et gratis mini website for de medlemslande 
der ikke har en hjemmeside.  

• At Styrelsen for Patientsikkerhed har bedt os videresende invitationen til deres 
Webinar om tilsyn på tandklinikker 2023. Vi sender invitationen ud i et nyhedsbrev, 
hvor vi orienterer om vores bidrag til de nye målepunkter; fokus på at begrænse 
brug af antibiotika ved endodontiske behandlinger og vigtigheden af aseptisk 
arbejdsgang ved brug af kofferdam. 

• Mette orienterede om at Endodontiforeningens forskningsbevilling vil blive givet 
til ph.d. studerende Shaqayeg Ramezanzade fra Københavns Universitets 
Odontologiske Institut til projektet; Kunstig intelligens til forudsigelse af 
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pulpaeksponering efter dyb caries behandling med gradvis ekskavering eller 
fuldstænding ekskavering. 

4. Årsregnskab 2022. Vi har i årsregnskabet et underskud på 430.000 kr. hvilket skyldes at 
årsregnskabet er afsluttet forskudt i forhold til kontingentopkrævning og afregning 
med Hindsgavl. Hindsgavl har foretaget prisstigninger på 6%, de største stigninger på 
lokaleleje. Alene lokaleleje på lokalerne til workshops er steget til 30.000 kr. Vi 
kommer derfor til at sætte vores priser op, især på workshops næste år. 

5. Årsmøde 2023. Programmet er på plads. Der er foreløbig tilmeldt 107 deltagere og tæt 
på alle værelserne på Hindsgavl er booket. Begge workshops er fuldt besat og deltager 
tallet er udvidet. Der er 12 udstillere tilmeldt og vi har venteliste.  

6. Årsmødet 2024. Programmet er næsten på plads og en virksomhed har allerede lagt 
billet ind på at holde workshop.  

7. Valg til bestyrelsesposter. Merete kan ikke genvælges på næste generalforsamling, så 
vi får brug for et nyt medlem til bestyrelsen. Vi talte om bestyrelsens forslag til 
kandidater herunder nødvendigheden af repræsentation for hhv. AU og KU.  

8. Evt. Næste møde bliver online onsdag den 1.3.2023  
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